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dastelló té un govern d’oportunistes
que no ha estat mai un- equipj)

El candidat d’ERC  a I’alcaldia de Castelló d’Empúr¡es  critica Ii gestió de I’actual equip de govern i avanca algunes de
les principals propostes del seu programa electoral. Assegura  que, amb un equip renovat, els republicans surten per guanyar

RCARh4ONA
CaWl6  d’Emp6rler

0 Com afronta ERC
aquestes eleccions?

-«Amb  ,molta  moral.
Tenim molts  suports i tes
perspectives  s6n  sortir  per
gua*yar.»

-Quina valoració  feu
de la situació política’lo-
Cal?

-«S’ha  perdut molt el
temps en picabaralles po-
lítiques i posicionaments
personals i s’ha deixat  de
banda una mica la política
municipal. Han estat tres
anys  i mig  scnsc  fer  no
gah-e  res i ara tot s6n  fotos,
consellers  i mirar de ser
a pertot perquè es vegi que
hi s6n.  Aquests quatre
anys  han estat mes de fer
coses en el pla personal
que per al pable.»

-Les picabaralles polí-
tiques que hi  ha hagut dins
el mateix  equip de govern
com creu que poden afec-
tar aquestes eleccions?

-«Espero que la gent
tingui memoria i ho recor-
di. Hi va haver  molt  re-
bombori i espero que la
gent  castigui  els  que hi van
estar implicats.»

-S’han  sentit sols  a I’o-
posició?

-«Cree  que hem estat
elsúnicsqueenshemman-,
tingut al mateix Iloc.  Al
principi  ens  van oferir en-
trar al govern i vam dir
que no, i ahd  ens  hem man-
tingut. No hem fet crítica
destructiva, sin6 que tam-
bé hem aportat idees i so-
lucions  als  problemes que
han anat sorgint, que han
estat molts pel desgavell
que hi ha al govern. Per
nosaltres aixb  no ha estat
mai un equip de govern,
sin6 un govern d’oportú-
nistes i de conveniències.~~

-Quina valoració  fa de
l’alcalde?

-«LaIcalde  va decidir
al seu  dia  fer carrera po-
lítica, ha seguit el seu  camí,
deixant de banda malta
gent que li havia  donat su-
port, trepitjant malta  gent
que ha anat trobant i fent
la seva.  Ara és a CiU, pero
potser  d’aquí  quatre anys
sera a un altre ‘lloc.  Va

Militant des de 1994
EL PUNT Güell té 40 anys,  6s comercial d’una

0 Salvi  Güell s’estrena com  a cap de caixa  d’estalvis i fa uns  quinze  anys
llista  d’ERC  a Castellú  després que que viu  al municipi.  Actualment,  6s
en les eleccions municipals passades el cap  de la secció  local d’ERC  a la
l’alcaldable  fos  Joan Dalmau i el partit població’i  6s militant del partit  des
traies un sol regidor. de 1994.

comen9ar  amb ERC,  des-
prés UPM, ara CiU: que
et diu  que d’aquí a quatre
anys  no sigui al PP?».

-Quins  dètichs  té Cas-
teI%?

-«El  que nosaltres vo-
lcm aportar 6s una nova
manera deferpolítica.Ac-
tualment a 1’Ajuntament
mana l’alcalde i els  altres
hi s6n,  per6 no tenen cap
poder de decisió.  L’alcalde
ha creat una barrera entre
el1 i la gent del poble, cosa
aue considerem  molt ne-
gatiu,  perquè allunya  els
ciutadans dels  òreans  de
poder. S’han  de f& servir
els  òrgans  d e  participa-
ci6.»

-Quines  propostes
aportamERCa  municipi?

-«Pel  que fa al turisme
s’hadefomentarqueafecti
totes les arees municipals.
S’ha  de fomentar la de-
sestacionalització  i propo-
sem fer cursos gratults  des

de 1’Ajuntament  i les cm-
preses privades  per fer que
els  turistes marxin  con-
tents, perquè 6s la manera
que tornin.  A l’àrea  de Jo-
ventut proposem recupe-
rar el Centro com a casal
de jovent  i teatre. Pel que
fa a ensenyament, apos-
tem per una segona  llar
d’ in fan t s  a  Empur iab rava
i crear una escola  d’adults.
En serveis  socials  ens  con-
vé tenir  una assistent social
pròpia  i educadors de ca-
rrer. A mes,  l’asil Toribi
Duran ja s’hauria d’oferir
atenció  domiciliaria i ser-
vei  de centre de dia.  A
l’area  de Cultura propo-
sem  un pla  de cultura per
deu  anys i crear un pa-
tronat de Cultura. També
portem moltes  propostes
en referencia a equipa-
ments, el que passa  es que
estem molt,  limitats pels
pressupostos i per aixb  el
primer que pensem fer 6s

una auditoria per saber
amb qud  podem comptar
i que  es pot fer, que ens
d i g u i o n e s t e m .  S a b e m q u e
estem massa  endeutats i
queaixbnopermetfergai-
res inversions.  Proposem
una sala polivalent;  una
piscina coberta  i una de
descoberta dins  del matek
complex;  s’ha d’arranjar  la
sala municipal; s’han d’a-
rrkglar  els  camps  de futbol
d’Empuriabrava  i fer una
pista d’atletisme; i po-
sar-nos en contacte  amb
el Consell Comarcal per
ferunalbergdetemporers.
En medi  ambient, cal fer
e l p l a l o c a l d e s o s t e n i b i l i t a t
i que tots els  espais mu-
nicipals nous incorporin
energies alternatives.
També  cal fer una promo-
ci comercial i turística
que englobi  nucli antic,
Empuriabrava i aigua-
molls. A m&,  s’ha de reor-
denar la zona comercial de

Sant Mori.  Nosaltres tam-
be havíem  apostat per fer
un accés nord que ens
traies el transit  del mig  del
poble, pero ens  fan 6s una
entrada que és tot el con-
trari:També  cal crear la
figura del Defensor del
Ciutadà.»

-Un tema en que  ERC
ha estat molt  critic  es la
manera com s’està  trami-
tant el pla  general.

-«Sí, sembla  que és
molt secret i ens  han dit,
gent que s6n  al govern, que
hi ha moltes  interferències
externes. Aixb  6s molt
greu,  perquè hi haure gent
que ja s’haurà  posicionat
i haurà especulat.»

-Queenpenseudelque
ja s’ha anat sabent?

--«Ens sembla  bé que
es creixi  entre els  dos nu-
clis,  pero  no estem d’acord
amb I’ampliació  dels  ca-
nals i, sobretot, si no hi
ha uns  estudis exhaustius
dels  problemes  de salinit-
zació.Elqueésinteressant
6s fer habitatges per a gent
que hi visqui tot l’any i
no ampliar canals.»

-Una crítica molt  fre-
qüent que ha fet ERC
aquest mandat Cs  sobre la
situació ecoriòmica  muni-
cipal. Quina 6s la situació?

-«Aquest  és el primer
any q u e  comencem  a
amortitzar.  Tenim una
despesa  corrent molt  im-
portant, que s’ha de rc-
baixar.  L’Ajuntament  es
trobaambelproblemaque
pergenerar ingressos,  com
que t6 un deute tan gros,
s’ha de créixer  desmesu-
radament, per6 nosaltres
no hi creiem, perqub és
pa per avui i gana per de-
ma.  La situació no 6s alar-
mant,  pero és greu. Cal
un pla  de viabilitat ben es-
tructurat i no estirar mes
el bra9  que la màniga  com
ha passat fins  ara.»

-En funció dels  en-
frontamentspolíticsquehi
ha hagut en el darrer tram
de mandat, creieu  que sera
una campanya  molt  tensa?

-«Dels  altres no en puc
dir res. Nosaltres exposa-
rem les nostres  idees i do-
narem a1ternatives.s


